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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:916 Bilpooler och biluthyrning

I direktiven till Utredningen om åtgärder för att främja bil-, motorcykel- och 
mopedpoolstjänster utesluts specifikt biluthyrningsbranschen.

Ska vi uppnå de miljö- och klimatmål som vi alla är överens om behöver 
produkter och råvaror används på ett effektivt och hållbart sätt. Ett varaktigt 
användande och en ökad nyttjandegrad av redan tillverkade produkter behöver 
främjas.

Biluthyrning är även det ett sätt att åstadkomma delad mobilitet och ett bättre 
utnyttjande av resurser (bilar i uthyrningsbranschen används 70 procent av 
tiden).

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Per Bolund:

 

Varför är biluthyrningsbranschen så uttryckligen undantagen i direktiven till 
Utredningen om åtgärder för att främja bil-, motorcykel- och 
mopedpoolstjänster?

………………………………………

Maria Stockhaus (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-07
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


